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De bestuurlijke PC-rapportages zijn vernieuwd.  In de oude situatie kreeg de raad met de 

voorjaarsnota zowel de financiële  als de beleidsinhoudelijke rapportage op papier. In de nieuwe 

situatie ontvangt de raad het financiële gedeelte nog op papier, maar wordt de stand van zaken en 

de rapportage op beleidsniveau mondeling toegelicht.   Hieronder vindt u een samenvatting  van de 

presentatie met daarbij een overzicht  van de gestelde vragen.  

Algemeen
Binnen de begroting 2017 is er ingezet op een groot aantal activiteiten. In deze presentatie komt naar 
voren welke verwachting er is ten opzichte van het afronden van de activiteiten.  Binnen het 
algemene deel vallen de onderdelen ruimte en wonen, verkeer en vervoer, buitengebied  en 
welstand.

De heer Piersma vraagt zich af, naar aanleiding van de mededeling over de Hamerveldseweg-zuid, af 
of dat het in het eerste kwartaal van 2018 afgerond zal zijn. Hij vraagt zich daarbij af hoe ingewikkeld 
het is tot een Tracébeleid te komen na het besluit dat al door de gemeenteraad is genomen. 

Dit jaar wordt de tracékeuze gemaakt, die vervolgens verder moet worden uitgewerkt. De elementen 
die daar een rol spelen bepalen de planning.  Wethouder van Beurden geeft aan dat de raad het 
eindresultaat krijgt met een voorstel van het college over hoe ze het precies willen gaan inrichten. 
Daar hoort het kredietvoorstel bij. Daarna moet er een plan van aanpak worden gemaakt. Het 
daadwerkelijke weghalen van het asfalt schuift daardoor door naar 2018. 

De heer van Herpen vraagt naar Verkeersmaatregelen Noorderinslag-Groene Zoom. Wat is het 
probleem dat getackeld moet worden? 

Er is momenteel te weinig capaciteit voor de doorstroming van het fietsverkeer en het openbaar 
vervoer.   Ook in verband met de toekomstige groei van het verkeer wordt er verwacht dat er meer 
ruimte nodig is om het op een goede manier af te wikkelen. 

De heer Kroeze vraagt zich met hoeveel  ‘smileys’  er wordt uitgebreid. 

Er is een uitbreiding van 2 naar 4. 

Economie
Er zijn een aantal onderwerpen die op koers lopen, en een aantal ‘rode en oranje’ onderwerpen. Een 

rood onderwerp is het onderzoek naar de mengvormen van horeca en detailhandel. De drank-en 

horecawet verbiedt die mengvorm nu. Er wordt afgewacht welk standpunt het nieuwe kabinet 

hierover zal innemen. Ook wordt momenteel afgetast of een  draagvlakpeiling  met alleen de 

detailhandelaren in Leusden nog mogelijk is nu dat de horeca Leusden al heeft aangeven tegen deze 

mengvorm te zijn. 

Een ander onderwerp in het rood is de aansluiting bij ‘Mijn Overheid voor ondernemers’.  Dit is in 
nieuwe manier van dienstverlening van de overheid aan de ondernemers in plaats van het 
voormalige “ondernemingsdossier”.  Er wordt afgewacht op handelen van het ministerie.  



Een oranje onderwerp is het onderzoek bestemmingsplan plantage. 
Dit bestemmingsplan  valt onder het provinciaal inpassingsplan 
kantoren, waardoor de provincie die plannen gaat schrappen. Er is 
overleg met de projectontwikkelaar over een aanpassing van de plannen. 

De andere onderwerpen liggen op schema. De visie werklocaties (bestemmingsplannen Buitenplaats 
en Larikslaan), transformatie kantoren, kavelverkoop Larikslaan,  het optimaliseren van de 
warenmarkt en het activatieproject ‘de Horst’ worden verder toegelicht. 

De heer Mulder is benieuwd naar de bijdrage van de provincie bij de pilot in de horst. 

De provincie denkt mee over de ontwikkeling van werkgebieden. Zij leveren kennis en expertise over 
onder andere duurzaamheid en ze dragen 25.000 euro bij. 

De heer Vos vraagt naar de voortgang Afas, en over de activiteiten in de Vliert in Achterveld. 

Afas is momenteel bezig met een aanbestedingsprocedure voor een  bouwer. De omgevingsvisie is 
verleent en is inmiddels onherroepelijk. Alle belemmering voor bouw in administratieve zin is 
weggenomen. De planning is dat de eerste paal in 2018 wordt geslagen

Over de Vliert kan gezegd worden dat er gesprekken zijn met een ondernemer die de laatste kavel 
wilt kopen. Onderwerp van het gesprek zijn de plannen van die ondernemer en of we die grond 
kunnen verkopen.  Op basis van de visie werklocaties  is er een  werkagenda verbeterpunten 
openbaar groen, de bebording en breedband gemaakt. Die is gedeeld met alle ondernemers. Ook is 
er in de zomer een bijeenkomst over de aanvullende wensen van de ondernemers qua huisvesting en 
kwaliteitsverbetering. 

Cultuur en Historie
Er wordt een overzicht gegeven van de stand van zaken op het gebied van monumentenbeleid en de 

cultuurhistorie Twee projecten staan in oranje, wat betekent dat de gemeente afhankelijk is van 

derden. 

De eerste is het voorzetten beleid aanwijzen gemeentelijke monumenten.  Er zijn er in 2015 11 
bijgekomen waardoor Leusden nu 15 gemeentelijke monumenten heeft. Er stonden er 43 op de 
shortlist. Daarvan zijn er een aantal in bezit van hun landgoederen. Die worden beschermt via hun 
convenant en worden verder beschermd door een op te stellen intentieverklaring.  De gemeente is in 
gesprek met stichting Utrechts landschap over de aanwijzing van kasteel Stoutenburg en het 
koetshuis als gemeentelijk monument. Ook over het oude gedeelte van de locatie Coöperatie en het 
Weeghuisje zijn gesprekken met de eigenaren.

Het tweede project in oranje is het beschermen van objecten middels  een speciale passage in het 
bestemmingsplan.  De dokterswoning en het weeghuisje in Achterveld als voorbeelden toegelicht 
worden.  

Er wordt gewerkt aan een paraplu plan.  Doormiddel van dit plan worden er uniforme regels 
opgesteld wat betreft de cultuurhistorische waarde van objecten binnen de gemeente. Dit komt over 
de bestemmingsplannen heen en borgt het behoud van deze cultuurhistorische waarden.   Ook is er 
gewerkt aan een cultuurhistorische waardenkaart. Bij aanvragen kan het WABO-loket meteen zien op 
welke plekken er iets aan de hand is. 

Er zijn gesprekken met de school voor kunsten, de cultuurkoepel en de historische kring over de over 
de zichtbaarheid en bekenbaarheid van cultuur en historie in Leusden.  Ook wordt er ingezet op het 
creëren van een netwerk tussen eigenaren van (beoogde) monumenten. 



De heer Kroeze vraagt welk bestemmingsplan het weeghuisje krijgt, en 
of er ook gerealiseerd wordt dat het ten koste kan gaan van het 
dorpsplein. Hij vraagt of er onderzoek gedaan is onder de mensen in 
Achterveld of het weeghuisje behoud moet worden of niet? 

De heer Vos sluit daarbij aan dat hij prachtige gebouwen heeft gezien in de presentatie,  maar daar 
het weeghuisje daar niet een van is.  Hij geeft aan dat het geen potentieel monument vindt. 

Het weeghuisje heeft een unieke waarde als laatst overgebleven object uit de industriële periode. 
Wethouder van Beurden vult aan dat het weeghuisje op de NIP-lijst staat waarvan vele raden eerder 
is gezegd het zou fijn zijn als de gebouwen op die lijst kunnen worden behouden. 

De heer van Ginkel vraagt of de weegbrug er ook bij hoort. 

De weegbrug wordt qua contour in het straatbeeld gebracht. 

Breedband
Presentatie over de stand van zaken en de nog te nemen stappen bij het aanleggen van 
breedband/glasvezel in het buitengebied. De opgave die de gemeente heeft meegekregen was om te 
stimuleren en te ondersteunen wat aan de samenleving komt, zonder er middelen in te steken.  In de 
stuurgroep zitten een aantal externe mensen met kennis over de markt van glasvezel en providers. 
Daarnaast zitten er mensen in die administratieve ondersteuning kunnen bieden. Op deze manier kan 
de samenleving gestimuleerd worden door kennis en administratieve ondersteuning.  vanuit de 
stuurgroep 

Ook zijn er twaalf mensen gevonden die als ambassadeur willen fungeren wanneer er animo voor de 
breedband verbinding moet worden gepeild.  Er is een enquête gedaan naar de bereidheid,  daardoor 
hebben we kennis naar de interesse naar glasvezel. 

Een glasvezel verbinding aanleggen in het buitengebied van Leusden is lastig vanwege de relatief 
hoge investering (door de vele bomen waar onderdoor geboord moet worden) en aan de andere kant 
de kleine hoeveelheid mensen die een aansluiting kunnen krijgen. In het buitengebied van Leusden 
gaat het momenteel om ongeveer 650 aansluitingen . 

Er zijn verschillende aanbieders waarvan Delta Infratechniek nu de aanbieder is waar de meeste 
gesprekken mee worden gevoerd. . Ze hebben aangegeven in Leusden glasvezel te willen aanleggen, 
en daarbij te willen investeren op risico.  Bij CIF zou Leusden later in hun traject aan de beurt zijn, 
waardoor Delta Infratechniek voor ons op dit moment interessanter is. 

De verwachting is dat voor de zomervakantie de business case van Delta Infratechniek is uitgewerkt. 
Als dat aanbod aantrekkelijk is wordt er gevraagd aan de potentiële deelnemers of zij zich willen 
aansluiten. Is dat meer dan 60 procent van het aantal potentiële deelnemers kan er worden 
uitgevoerd en zou in 2018 de aanleg gerealiseerd kunnen zijn. Er wordt ook nog gekeken naar het 
traject van gebiedscoöperatie O-gen en Cif voor het geval dat de 60 procent niet gehaald wordt. 

Mevrouw van Eijden vraagt of Delta Infratechniek alleen de aantrekkelijke stukken gaat aanleggen of 
dat ook de minder aantrekkelijke stukken een verbinding krijgen.  

Op de hessenweg legt Delta Infratechniek sowieso op eigen risico glasvezel aan. Tegelijkertijd zijn ze 
bezig voor het complete buitengebied de kosten in beeld te brengen en te kijken of daar in de 
totaliteit iets te doen is. 

De heer Roskam geeft aan nog niet helemaal tevreden te zijn.  Hij vraagt waarom het in Leusden 
relatief lang duurt om de glasvezelverbindingen te realiseren. Hij vraagt zich  wat het succes is van de 
Midden-Drenthe coöperatie samen met de BAM. Wordt er ook gekeken naar de succesvolle trajecten 
van andere gemeenten? 



Wethouder Overweg geeft aan dat ook midden-Drenthe nog niet klaar 
is en dat er zijn meerdere vormen van glasvezel mogelijk zijn. Je kunt 
zelf een coöperatie starten waarmee je op korte termijn een 
aansluiting kan realiseren maar daarmee is niet gegarandeerd dat het goed komt. Op lange termijn 
heb je mogelijk geen aansluiting met de bekende providers en de vraag is of iedereen dan ook 
daadwerkelijk een aansluiting krijgt. 

De heer van Ginkel vraagt zich af of goed in beeld is wie momenteel al een aansluiting heeft en wie 
niet.  Het percentage positieve reacties klopt daardoor mogelijk niet. 

Wethouder Overweg geeft aan dat ze de meeste in beeld hebben, maar mogelijk enkelen nog niet. 
Dat wordt vanzelf bekend bij het peilen wie er een verbinding wil. 


